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This book is designed for the high school or college students who want to be ready for a standardized 

test and speak fluently. It is useful for the adults who are seeking self-improvement through independent 
study. This book contains a lot of sample sentences and various exercises to help learners master the im-
portant words appearing in newspapers, books, on standardized exams, and in business correspondence.

A definition of each word is provided. It is followed by translation and example sentences. In various 
exercises the word appears many times. It is very beneficial because it can serve a good practice for learn-
ers to become familiar with the words. Learners can save their time by looking through the translation.

Answer key is provided to check the answers and will be especially helpful if a person is working alone.
This book isn’t a dictionary. It is a practice book, the aim of which is to enlarge vocabulary and en-

hance learner’s ability to use words effectively.
Данное пособие создано для студентов колледжей и университетов, которые хотят 

подготовиться к сдаче стандартных тестов и научиться беглой речи. Оно также полезно для 
взрослых, старающихся усовершенствовать владение языком с помощью самостоятельных 
занятий. Издание содержит множество примеров использования английских выражений и 
различные виды упражнений, которые помогут правильно использовать слова, встречающиеся 
в газетах, книгах, на экзаменах и в деловой переписке. 

Каждому слову в книге дается определение. Оно сопровождается переводом и примерами 
использования. В разных упражнениях одно и то же слово встречается несколько раз. Это очень 
полезно, так как помогает учащемуся ознакомиться со словом посредством практики. Учащиеся 
также экономят время на обращениях к переводу.

Ключи для самопроверки приводятся в конце пособия. Это особенно удобно, когда человек 
работает самостоятельно.

Данная книга не является словарем. Это учебно-практическое пособие, цели которого � 
увеличить словарный запас и развить способность учащегося использовать слова эффективно.
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